
Verslag ledenvergadering VJN
dinsdag 21 september 2021
-online via Meet-

Digitaal aanwezig: 11 leden (zie hieronder), het College van Bestuur (Tamara en Tom) ,
leden van de RvT:Annelot Wagenaar, Richard Defourny, Pieter Leemhuis en de voorzitter
van de RvT Linda v/d Grijspaarde

Aanwezige leden:
Marjolijn Deunk
Richard Leeuwenkuijl
Sjoerd de Jong
Terri van Splunder
J.Smit
A.Slagter
Renske Bouman
Edwin Menting
Sjoerd de Jong
Mayra Mascareno

Welkom/opening door Linda
Het vaststellen van de notulen van 28 januari 2021 zal op de volgende ALV plaatsvinden.

De agendapunten zijn:
1. Bestuurlijk jaarverslag, inclusief jaarrekening 2020
2. inzet NPO gelden
3. Rondvraag

1.Bestuurlijk jaarverslag
In een korte toelichting benoemd Tom de volgende zaken:
-Het was een uitzonderlijk (Corona) jaar
-De laatste jaren heeft er forse groei plaatsgevonden waardoor er de afgelopen jaren

veel geïnvesteerd is in groeiformatie en personeel.
-PPS zal 12 groepen houden  en ‘t Vlot is gegroeid van 4 naar 7 groepen,
Vanuit verschillende overwegingen is het nu einde van de groei.
-De accountant heeft de jaarrekening getoetst op doelmatigheid en rechtmatigheid en

heeft akkoord gegeven met de opmerking dat VJN een gezonde organisatie is.



Ook de RvT is akkoord.
-Nog dank aan het oude Bestuur en Tom en Tamara voor inzet en bereikt resultaat.
-Alle aanwezigen keuren de jaarrekening goed

2. Inzet NPO gelden
NPO is Nationaal Programma Onderwijs
Er wordt extra geld beschikbaar gesteld om Corona achterstanden weg te werken.
Naar aanleiding van een schoolscan is een probleemanalyse gemaakt.
De wijze van inzet van de gelden zal op korte termijn met de ouders/ leden gedeeld
worden

3. Rondvraag
De aanwezigen benoemen de zeer minieme aanwezigheid van leden.
Het zou goed zijn als er in de toekomst meer leden hun stem laten horen.
MR en OR zullen zich nog eens buigen over het vergroten van de ouderbetrokkenheid.


